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Onderwerp: Beantwoording artikel 36-vragen van fractie Hart van Hoorn 

over staat van de paden in het Willem Wiesepark en het Annabos 

Geachte mevrouw Van der Knaap, 

U heeft vragen gesteld over de staat van het Willem Wiesepark en het Annabos. 

Vraag 1 Bent u bekend met de ravage die is aangericht door een nieuwe takkenversnipperaar in 

het Willem Wiesepark op 9 februari j.l.? 

Antwoord 
Wij zijn bekend met enige schade aan het gras dat is ontstaan tijdens het snoeien. 

Vraag 2 Worden naar aanleiding van bovenstaande de wandelpaden nog schoongemaakt en de 
schade aan het gras hersteld? 

Antwoord 

De schade aan het gras is inmiddels hersteld. In natte perioden zoals afgelopen winter, is beschadiging 
van het gras een gevolg van het onderhoud dat we niet altijd kunnen voorkomen. De paden die door het 
snoeien vervuild zijn geraakt, zijn inmiddels schoongemaakt. Door de natte winter zijn er echter ook 
enkele paden vervuild geraakt. Deze maken wij niet schoon. 

Vraag 3 Bent u het met ons eens dat de algehele staat van het Willem Wiesepark hard achteruit 
gaat door het verwijderen van speeltoestellen, de pergola bij de Ceder, het ruïneren van 
gras door de takkenversnipperaar, het voor veel mensen onbegaanbaar worden van de 
(gladde) wandelpaden door modder en het kapot gaan van beschoeiing nabij de ingang bij 
de Ceder? Wat bent u van plan hieraan te doen en op welke termijn? 

Antwoord 

Wij vinden niet dat de algemene staat van het Willem Wiesepark hard achteruit gaat. Wel is zichtbaar dat 
paden er al vele jaren liggen en op een enkele plek niet goed begaanbaar zijn. Maar alle paden zijn 
technisch gezien in goede staat. We verwijderen objecten die niet meer veilig zijn, bijvoorbeeld door 
slijtage, vernieling of brandstichting, om ongelukken te voorkomen. De verschillende voorzieningen in het 
Willem Wiesepark krijgen door de jaren heen gewoon het reguliere of groot onderhoud. 
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Op enkele plaatsen is reparatie aan de wandelpaden nodig. We willen deze reparaties voor de zomer 
uitvoeren. 

Vraag 4 Is het u bekend dat er inmiddels meerdere ongelukken zijn gebeurd door de slechte staat 
van de paden in zowel Willem Wiesepark als het Annabos? Kunnen mensen die hierdoor 
letsel hebben opgelopen de gemeente Hoorn aansprakelijk stellen? 

Antwoord 

Nee, het is ons niet bekend dat er ongelukken zijn gebeurd in deze parken die een relatie hebben met de 
onderhoudsstaat van de paden. De gemeente kan altijd aansprakelijk gesteld worden. Of 

aansprakelijkheid ook erkend wordt, hangt o.a. af van de onderhoudstoestand van de locatie waar de 
aansprakelijkheidsstelling betrekking op heeft. 

Vraag 5 Wordt het onderhoud aan de parken en wandelpaden verbeterd en zo ja: op welke 

termijn? Zo nee: waarom niet? 

Antwoord 

Wij voeren onderhoud uit volgens de kwaliteitsnormen die door de raad zijn vastgesteld. Elk jaar stellen 

we op basis van deze kwaliteitsnormen onderhoudsplannen op. Onderhoud aan de wandelpaden in de 

parken maken onderdeel uit van de jaarlijkse onderhoudsplannen. Indien mogelijk worden met het 

onderhoud ook verbeteringen uitgevoerd. Dit jaar voeren we groot onderhoud uit aan meerdere paden, 

o.a. bij de Oliemolen, in Hoogewoud, bij de IJsvogel en langs de Vredemaker. 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hoorn 

 

de burgerree 
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